
Public Bank (Hong Kong) Limited

Announcement

Public Bank (Hong Kong) Limited (the “Bank”) wishes to notify its customers and the general public that a staff member of San Po Kong Branch (“this Branch”) is confirmed to have contracted novel coronavirus (“COVID-19”). Customers and members of the public, who may have visited this Branch recently, are advised to seek medical advice immediately should they have any symptoms of the disease.

Banking services at this Branch are suspended with immediate effect until further notice to carry out thorough disinfectant measures in order to prevent the virus spreading. Customers who would like to use our banking services are advised to proceed to our nearby branches or use the Bank’s Net Banking / Phone Banking or ATM. The Bank apologizes for any inconvenience caused. For further information, please contact the Bank’s Hotline at (852) 8107 0818.

Public Bank (Hong Kong) Limited

10 August 2020

大眾銀行(香港)有限公司

通告

大眾銀行(香港)有限公司(「本行」)謹此知會所有客戶及公眾人士，本行新蒲崗分行的一名職員確認感染新型冠狀病毒(“COVID-19”)。本行呼籲客戶及公眾人士，如近日曾光臨新蒲崗分行並發現有任何新型冠狀病毒的病徵，應立即尋求醫生專業意見及協助。

新蒲崗分行已即時暫停服務直至另行通知及進行徹底清洗和消毒，以避免病毒散播。客戶如需使用銀行服務，可前往鄰近分行或使用本行的網上理財、電話理財或自動櫃員機。本行對上述安排為客戶造成的不便謹此致歉。客戶及公眾人士如有垂詢，請致電大眾銀行(香港)客戶服務熱線：**(852) 8107 0818**。

大眾銀行(香港)有限公司

2020年8月10日
